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Gabriels weerlegt kritiek van Agalev
nieuws

"Zeggen dat ik de kleinveehouderij drastisch aanpak en de grote industriële
(varkens)bedrijven met rust laat, is pure prietpraat". Dat zegt federaal landbouwminister
Jaak Gabriëls, net terug uit Finland.
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"Zeggen dat ik de kleinveehouderij drastisch aanpak en de grote industriële (varkens)bedrijven met
rust laat, is pure prietpraat". Dat zegt federaal landbouwminister Jaak Gabriëls, net terug uit Finland.
De VLD-minister reageert daarmee ondermeer op kritiek van Senaatsfractieleider voor Agalev Frans
Lozie. Die had donderdag in de Senaat gezegd dat Gabriëls met twee maten en twee gewichten
werkt. Klopt niet, zegt Gabriëls. "De voorzorgsmaatregelen in het kader van de strijd tegen mond- en
klauwzeer hebben niets te maken met een al dan niet biologisch bedrijf. Iedereen heeft hier belang
bij. Met die maatregelen wil ik voorkomen dat heel onze veestapel om zeep wordt geholpen", aldus
Gabriëls.
De Belgische landbouwsector is volgens de minister goed voor 10 procent van de export en een
omzet van 700 miljard op jaarbasis. "Mij gaat het erom de crisis aan te pakken en me nu niet te laten
leiden door filosofische beslommeringen", klinkt het. Gabriëls benadrukt nogmaals dat hij zich wil
houden aan de beslissingen van het Europees veterinair comité. Dat comité besliste ondermeer dat
alle bedrijven waar Britse schapen of geiten werden ingevoerd na 1 februari moeten opgeruimd
worden.
"Ik wil de lijn die ik heb gevolgd van in het begin aanhouden. We hebben hier al voldoende crisissen
meegemaakt", aldus nog Gabriëls. Over de ultieme poging van zijn Vlaamse ambtgenote Vera Dua
om de opruiming van de biologische geitenhouderij van Renaat Devreeze in Klemskerke alsnog te
verhinderen, zegt Gabriëls dat Dua hem altijd mag bellen. Maar hij vindt het raar dat dit geen week
geleden gebeurd is.
Midden vorige week liet Gabriëls, in een reactie op het Europees Veterinair Comité, weten dat ook
de biologische geitenboerderij van Devreeze moest opgeruimd worden. "Had Devreeze toen geen
gerechtelijke procedure ingespannen, dan was heel dit verhaal er nooit geweest". Vandaag toch
beslissen om de geiten niet op te ruimen was een bewijs geweest van het voeren van een
"willekeurig beleid". "En dat wil ik koste wat het kost vermijden", benadrukt Gabriëls.



Webdesign by Who Owns The Zebra

© 2025 VILT vzw, all rights reserved |
Privacy policy
Copyright
Cookie Policy
Cookie instellingen aanpassen

Hij wijst erop dat ook in de BSE-crisis gezonde dieren worden afgemaakt. "We hebben al 23 BSE-
gevallen in België gehad. Het ging telkens om 1 besmet rund op een bedrijf. Toch werd telkens de
hele kudde preventief afgemaakt".
Gabriëls wil zeker nog niet gezegd hebben dat het mond- en klauwzeergevaar in België geweken is.
Integendeel. Met meer dan 100 besmettingshaarden in Groot-Brittannië "kunnen er best nog
abnormale dingen te verwachten zijn". Na de negatieve testresultaten van een verdacht
varkensbedrijf in Diksmuide is Gabriëls "realistisch, niet euforisch", besluit hij.
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